
                                                                                                                                                                                                                                  
       

Dagsorden 
For møde i Skolebestyrelsen OEH 

Dato: 

21. marts 2024 

Tid: 

17:00 – 19:00 

Sted: 

Personalerummet 

Emner: Meddelelser, mobilregler, Kontaktforældremøde, økonomi 
             

          

Mødeleder: Tine Michelsen 
Mødedeltagere: se liste under dagsorden 
Afbud: Mikkel, Alba elevrep., Karen elevrep. 
Referent: Mikael Stenstrup 
Forbered: 

 

 
Emne 

Punktets formål og Proces 

 
Varighed 

Beslutning  

(referat – hvem gør hvad) 

1 Meddelelser Orientering fra: 

• Formand 

• Elever 

• Medarbejder 

• Eksterne 
• Ledelsen 

30 min. Formand: 
Ingen meddelelser. 
 
Elever: 
Ingen elever til stede. 
 
Medarbejder: 
Ingen meddelelser. 
 
Eksterne: 
Ingen meddelelser. 
 
Ledelsen: 
Skole: Arbejdsfordelingen er i gang. 
Der er ved at blive sat teams. Det hele 
kører planmæssigt. Selve 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

fagfordelingen går først rigtigt i gang 
når teams er dannet.  
 
Vi har fået bevilget yderligere penge til 
vores udearealsprojekt (kører uden om 
skolens økonomi) og møbleret lidt om i 
den oprindelse bevilling. Så der vil her i 
foråret blive lavet noget begrønning i 
skolegården med krukker, bede og 
træer. Bl.a. vil der blive plantet 32 
træer og buske!  
Formentligt vil arealet foran skolens 
facade i Oehlenschlægersgade også få 
en grøn revitalisering. 
 
Der kommer helt sikkert forældrekaffe 
igen efter sommerferien. 
 
Årsagen til vi bruger Hafniahallen til 
idræt på 6. – 9. årgang er, at der 
tilbydes faciliteter der er nødvendige i 
forhold til prøve. Ledelsen er bevidste 
omkring de udfordringer der er med 
tiden der bruges på transport.  
 
KKFO. Har haft forældremøde. Gik 
godt. God opbakning. Fortalte om hvad 
der arbejdes med. Bl.a. vision og 
samarbejde. Nogle medarbejdere talte 
om projekter. Master Chef og Stop 
Motion. Der var også 
forældrerådsmøde. Der blev valgt 4 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

forældre til forældremødet.  Den 4. 
april bliver der holdt 
forældrerådsmøde. 
 

2 Mobilregler Det nye udgangspunkt og endelig besluttet proces. 
Tine/arbejdsgruppe 
 

20 min. Vi tager udgangspunkt i Vesterbro Ny 
Skoles- princip. Mikael sender det 
rundt til skolebestyrelsen til 
orientering. Arbejdsgruppen er opløst. 
Princippet kommer til beslutning på 
næste skolebestyrelsesmødet. 
Herefter sørger ledelsen for 
udmøntningen/regeludformningen 
med involvering af elever og personale. 
Princippet for mobiler og skærmbrug 
drøftes med forældre på 
kontaktforældremødet 

3 Kontaktforældremø
de 

 Dato og ansvarsfordeling. 10 min. Mødet bliver holdt 23/4 kl. 17.00-
18.30. 
 
Ledelsen forbereder nogle punkter og 
skolebestyrelsen forbereder noget.  
 
Skolebestyrelsen står for det praktiske. 
Mødet holdes i personalerummet. 
 
 

4 Økonomi Orientering om budget 2024 
Godkendelse 

20 min. Skolen: 
Budgettet/bevilling 1. runde for 2024 
blev udmeldt i december. Herefter skal 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

der i januar 2024 lægges et budget fast 
internt.  
Med lønninger til de personer der var 
ansat i januar, samme niveau for uv-
midler som i 2023, samme niveau for 
vikarmidler, afsat midler til lejrskoler og 
ture arrangementer, viser budgettet 
for 2024 et underskud på ca. 1,2 mio. 
kr.  
Der kan ikke ændres i dette budget. 
Det er ”låst” fast i kommunens 
regnskabssystem. Men vi kan jo 
beslutte at bruge færre penge på visse 
poster end budgetteret hvorved 
underskuddet forhåbentligt bliver 
mindre. 
Der sker løbende månedsvis 
budgetopfølgning. Og hver 3. mdr. 
laves en regnskabsprognose. Her ved 
1. regnskabsprognose i marts regner vi 
med et mindreforbrug (besparelse) på 
uv-midler på ca. 300 t.kr. Og der er 
sket andre korrektioner så pt. 
forventes årsresultatet at blive et 
underskud på ca. 700 t.kr. 
Vi er ikke færdige med skoleårets 
planlægning og beregning af 
personaleforbrug fra 1. august 2024. 
Men vores mening er at underskuddet 
skal blive mindre end det pt. 
prognoserede. 
 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

KKFO: 
For KKFO er der budgetteret med et 
overskud på ca. 211 t.kr. Ved 1. 
prognose her i marts 2024 udvises et 
overskud for 2024 på 55t.kr. I 
budgettet er der en post der hedder 
udisponerede midler på 500 t.kr. Der 
er usikkerheder omkring børnetal, 
forbrug i det hele taget på dette 
tidspunkt af året. Vi kigger på det 
løbende og regner med at forbruge de 
500 t.kr. i løbet af året. 
 
Der var en drøftelse af forskellige 
muligheder for nedbringelse af 
underskuddet. 
 
Budgettet godkendt. 

 Kommende møder    

 

Forældrerepræsentanter: 
Tine Michelsen, Jakob Lindbirk, Dorthe Ryom Nielsen, Amel Dzemidzic, Rasmus Okholm-Hansen 
Jonas Fruensgaard Michelsen 
 
Medarbejderrepræsentanter: 
Ivan Petersen Lærer 
 
Eksterne samarbejdspartnere: 
Mikkel Bendtsen, VUG 
Bjørn Sven Jensen rep. Forældreråd i KKFO 



                                                                                                                                                                                                                                  
       

 
Elev rep.: 
Alba 6C   
Karen 6A  
 
 
Fra skolens ledelse: 
Anette Lauge, skoleleder, Morten Christensen souschef, Christian von Jessen KKFO leder og Mikael Stenstrup, administrativ 
leder 
 
 


